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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Skarg, wniosków i petycji 

Protokół nr 1 

I Posiedzenie w dniu 7 grudnia 2018  

Obrady rozpoczęto 7 grudnia 2018 o godz. 13: 40, a zakończono o godz. 14: 43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Caban 

4. Olga Grajek-Górecka 

5. Marek Leciaho 

Przewodnicząca komisji złożyła wniosek formalny o zmianę porządku posiedzenia – 

poszerzenie o wybór Wiceprzewodniczącego komisji. 

GŁOSOWANIE wniosek formalny Przewodniczącego komisji  

Udział w głosowaniu wzięło3 Radnych 

Oddano 3 głosów „za” 

Przedstawiona sprawa została zaopiniowana pozytywnie (czas rejestracji: 00:00 – 01:10) 

1. Wybór Wiceprzewodniczącego komisji (czas rejestracji: 01:10 – 01:48) 

Radny Marek Leciaho zaproponował na Wiceprzewodniczącego komisji Radną Olgę Grajek 

– Górecką, która wyraziła zgodę.  

GŁOSOWANIE  

Udział w głosowaniu wzięło3 Radnych 

Oddano 3 głosów „za” 

Przedstawiona sprawa została zaopiniowana pozytywnie 

 

 

2. Rozpatrzenie skargi w prawie stanu ścieżki spacerowej nad wydmami na całej 

długości od okolic Amfiteatru do nowo wybudowanej trasy rowerowej (cza rejestracji: 

01:54 –58:54) 

Stanowisko gminy przedstawił kierownik referatu IK M Magdalena Kołosowska informując, 

że w 2016r. gmina zleciła wykonanie dokumentacji projektowej dla odcinak od ośrodka MAX 

w kierunku Amfiteatru, widzi potrzebę wyremontowania odcinka i dostrzega problem. 

Stanowisko prawne przedstawił Radca Prawny Winicjusz Staszewski informując, że skarga 

zgodnie z kpa następuje wtedy, kiedy organ administracyjny naruszył przepisy, interes 

prawny obywatela, postępował w sposób przewlekły. W tej sytuacji nie ma naruszenia prawa, 

z treści wynika, że jest ono wnioskiem, a nie skargą.  
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Przewodnicząca komisji złożyła wniosek formalny o przyjęcie pisma, jako wniosek a nie, 

jako skargę 

GŁOSOWANIE  

Udział w głosowaniu wzięło3 Radnych 

Oddano 3 głosów „za” 

Przedstawiona sprawa została zaopiniowana pozytywnie. 

Przerwa: 07:14 – 22:01 

W dyskusji dot. alejki na wysokości bulwaru udział wzięła Radna Grajek-Górecka, Radny 

Marek Leciaho, kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska, Radny Mirosław Dziewiałtowicz. 

Dyskusja dotyczyła kwestii prawnych alejki nadmorskiej na wysokości bulwaru, umowy 

dzierżawy, umowy użyczenia, inwestycji wykonanych przez Urząd Morski, działek, które 

należą na omawianym odcinku do gminy.  

Przerwa: 34:11 – 56:36 

Przewodnicząca komisji przedstawiła wniosek formalny o przygotowanie map określających 

zakres przebiegu promenady nadmorskiej pasa technicznego na odcinku od działki nr 73 w 

kierunku wschodnim 

GŁOSOWANIE  

Udział w głosowaniu wzięło3 Radnych 

Oddano 3 głosów „za” 

Przedstawiona sprawa została zaopiniowana pozytywnie. 

Komisja uzgodniła następująca treść pisma do Wójta Gminy: 

Komisja Skarg, wniosków i petycji Rady Gminy Ustronie Morskie na posiedzeniu dnia 

07.12.2018r. zapoznała się z pismem z dnia 21.11.2018r. pani Ireny Grundke oraz 

zakwalifikowała przedmiotowe pismo, jako wniosek. Po uzyskaniu informacji dot. projektu 

budowlanego rozbudowy ścieżki rowerowej w pasie nadmorskim komisja zwraca się z 

wnioskiem do Wójta Gminy Ustronie Morskie o uwzględnienie wniosku oraz podjęcie 

działań celem zmiany sytuacji w tamtej części gminy. Jednocześnie wnosi się do Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi stronie.   

GŁOSOWANIE  

Udział w głosowaniu wzięło 3 Radnych 

Oddano 3 głosów „za” 

Przedstawiona sprawa została zaopiniowana pozytywnie. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął pierwsze 

posiedzenie komisji Komisja Skarg, wniosków i petycji (czas rejestracji: 58:55 – 58:59) 

 Przewodniczący komisji 

 Skarg, wniosków i petycji 

Hanna Caban 
 

Protokół sporządził: 

Sekretarka ds. obsługi Rady Gminy Joanna Korczyk 


